
ZÁZNAM Z JEDNÁNÍ VÝKONNÉHO VÝBORU OSH ČESKÉ BUDĚJOVICE 

Trocnov, 13. 09. 2022 
Přítomní: Mgr. Jiří Žižka, Stanislav Klika, Jiřina Gramanová, PhDr. Ludmila Vlášková, Jiří   

Valenta, Jaroslav Klečka, Pavel Hronek. 

Omluveni: Ondřej Bouška, Alena Šusterová, Jiří Červák, Mgr. Jan Nýdl, Václav Maruška, 

Tomáš Michal.  

 

Program: 

1. Zahájení  
2. Informace ke Shromáždění představitelů sborů okresu České Budějovice: 

3. Návrhy OORM ke schválení VV OSH 
4. Různé 
5. Závěr 

 
1. Zahájení: 

Jednání zahájil starosta OSH Mgr. Jiří Žižka, přivítal přítomné na zasedání výkonného 

výboru OSH České Budějovice. 

 

2. Informace ke Shromáždění představitelů sborů okresu České Budějovice: 

 Shromáždění se bude konat 22.9.2022 od 17:00 hodin v sále VŠTE na Okružní ulici 

v Českých Budějovicích. 

 Bylo svoláno především z důvodu zvýšení odvodu členských příspěvků na SH ČMS 

do Prahy od roku 2023. VV OSH České Budějovice navrhuje zvýšení odvodu 

členských příspěvků na OSH na 150,- Kč za člena /částka je stejná za dítě i 

dospělého/. Na místě proběhne hlasování. 

Hlasování: 7 pro   0 se zdržel  0 proti 

 Pavel Hronek upozornil na nedostatečný zájem o práci v technických četách na 

postupových soutěžích. Zde na shromáždění budou osloveni jednotlivá SDH a 

navržena případná jejich odměna. 

 

3. Návrhy OORM ke schválení VV OSH : 

 Rozšíření OORM o jednoho člena: Josef Příhoda, SDH Borovany. 

Hlasování: 7 pro   0 se zdržel  0 proti 

 PPS zn. Tohatsu, kterou mají v zápůjčce SDH Chrášťany, bude předána do SDH 

Olešník. 

 Hlasování: 7 pro   0 se zdržel  0 proti 

 

4. Různé: 

Mgr. Jiří Žižka –  

informoval o jednání na VV SH ČMS v Přibyslavi. Informoval členy VV o plánovaných 

oslavách výročí založení celostátní hry Plamen. Těchto oslav by se měli za náš okres 

zúčastnit 2 zástupci.  

Starosta OSH zjistí od Jiřího Červáka informace ohledně pořízení aparatury na soutěže. 



Starosta OSH bude kontaktovat 3 zájemkyně, které mají zájem o pracovní pozici - 

administrativní pracovnice v kanceláři OSH a o výběru budou členové VV informováni. 

 

 

             Jiří Valenta – OORM plánuje proškolení vedoucích kolektivů MH a rozhodčích pro    

             mládež na změny ve směrnicích celostátní hry Plamen platných od 1.9.2022. Na toto          

             setkání budou zároveň pozváni pořadatelé soutěží zařazených do Českobudějovického   

             dvojboje, abychom se s nimi domluvili na případném vybírání startovného za družstvo  

             a účasti přípravek v soutěžních disciplínách. 

PhDr. Ludmila Vlášková – doporučila rozdělení okresních soutěží pro dorost a PS, aby 

každá probíhala samostatně v jiném termínu. 

Jaroslav Klečka – informoval členy VV o sestavené překážce OSH - domeček, který je 

k dispozici od jara do podzimu v Dobré Vodě u Č. Budějovic k trénování pro jednotlivé 

soutěžící. Zde bude uskladněn i přes zimu. 

Pavel Hronek – navrhl pořízení propisujícího bloku do skladu hasičského materiálu 

v Ortvínovicích na zápůjčky. 

 

       5.   Závěr: 

Mgr. Jiří Žižka poděkoval všem za účast a ukončil jednání v 17:25 hodin. 

 

   Záznam: Jiřina Gramanová, 13.9.2022 

 


